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Raadadviescommissie Ruimte 
(12764\....) 

BESLUITENLIJST 
 

Datum  : donderdag 13 januari 2011 

Tijd  : 19.30 uur 

Plaats  : raadzaal gemeentehuis Neerijnen 

 

Aanwezig : De heer A. Overheul (commissievoorzitter), mevrouw P. van Kuilenburg  

    (raadslid GBN), de heer C. Nijhoff (raadslid GBN), de heer P.J. Scheurwater 

  (raadslid CDA), de heer P. van Haaften (burgercommissielid CDA), de heer  

  L.D. van Lith (raadslid VVD), de heer A.G.A. van de Geijn (burger- 

  commissielid VVD), de heer T. Kool (raadslid SGP), de heer J.G. van 

  Maanen (burgercommissielid SGP), mevrouw H.B. Challik (raadslid PvdA),  

  de heer F.A. Beukers (raadslid LB), mevrouw A.R. Schut (burgercommissie- 

  lid LB) de heer K.G. Steenbergen (raadsgriffier), de heer S. van den Heuvel  

  (wethouder) en de heer J.C. Koedam (wethouder). 

Afwezig m.k. : De heer E.J. van Tellingen (raadslid PvdA). 

 

Nr. Omschrijving agendapunt 

1. Opening 

 De voorzitter opent de vergadering. 

2. Spreekrecht burgers 

 Van het spreekrecht is in deze vergadering geen gebruik gemaakt. 

3. Vaststelling agenda 

 De agenda is ongewijzigd vastgesteld. 

4. Presentaties 

 In deze vergadering is een presentatie gehouden door: 

- de heer Herms (Regio Rivierenland) die een toelichting geeft op de projecten die 

voorkomen in het projectenboek RSP Neerijnen 

5. Besluitenlijst van de vergadering (inclusief de Lijst toezeggingen)  

van 2 december 2010 

 De heer Van Maanen (SGP) verwijst naar bladzijde 2, hier staat geschreven bij 

7.1 “bedrijventerrein Slimwei” wat “Slimweistraat” moet zijn. 

De voorzitter zegt dat dit zal worden gewijzigd. 

Wethouder Koedam reageert mondeling op de toezegging m.b.t. dit agendapunt 

7.1. Hij heeft geen documenten boven tafel kunnen krijgen waarin iets staat 

verwoord over dergelijke afspraken verwoord, waaraan bedrijven gehouden 

kunnen worden. 

De heer Van Maanen vraagt of er juridisch ook niets mogelijk is. 

Wethouder Koedam zegt dat het hier een openbare weg betreft, dus nee. 

 

Ten aanzien van de lijst met toezeggingen: 

De heer Van de Geijn (VVD) vraagt aan wethouder Koedam, OF zijn voorganger, 

wethouder Prosman, zijn afspraak is nagekomen om een brief te zenden, mede 

namens de gemeenteraad aan de Provincie over Natura 2000. 

Toezegging wethouder Koedam: hij kijkt dit na en zal, indien verzonden, een 

afschrift van deze brief aan de raad- en commissieleden doen toekomen. 
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De heer Beukers (LB) vraagt naar de beantwoording van de toezegging op zijn 

vraag over de bomenkap. 

Wethouder Koedam zegt dat het antwoordt digitaal, door middel van een Memo 

aan de raad- en commissieleden is verzonden. 

 De besluitenlijst is gewijzigd vastgesteld. 

 

6.1 Lijst ingekomen stukken 

 De heer Van de Geijn (VVD) zegt dat er veel zienswijzen zijn binnengekomen op 

de Heesseltsche uiterwaarden. Hiervan zijn 7 verzonden door agrariërs, waarvan er 

5 verzoeken om de huidige gebruiksbestemming te handhaven en dus gegrond 

zullen zijn. Hij gaat ervan uit dat de wethouder woord houdt. Wel spreekt hij zijn 

zorgen uit over het onderhoud. 

De heer Kool (SGP) sluit zich aan bij het betoog van de heer Van de Geijn. Ook 

hij gaat ervan uit dat de wethouder woord houdt en de particuliere eigenaren actief 

zal benaderen met de vraag OF ze gebruikbestemming willen handhaven. 

Wethouder Koedam zegt dat het in de rede ligt dat in het ontwerp-

bestemmingsplan de huidige gebruiksbestemming voor particuliere eigenaren op 

verzoek zal worden opgenomen. De zienswijzen zullen worden doorlopen en voor 

het toekomstige beheer komt in de vergadering van maart een beheersovereen-

komst, die uitgewerkt wordt in een beheersplan. 

Advies De lijst ingekomen stukken kan v.w.b. de raadadviescommissie Ruimte als 

hamerstuk voor de raad worden geagendeerd. 

 

6.2 Mededelingen 

- portefeuillehouders 

- commissieleden 

- regionale samenwerking 

 Wethouder Van den Heuvel doet een mededeling over een bespreking die hij 

heeft gehad met de collega’s uit Tiel en Geldermalsen over Windenergie. Hij heeft 

hen medegedeeld dat de lopende aanvragen Neerijnens grondgebied betreft en de 

procedure dan ook door Neerijnen wordt doorlopen. De uitkomsten daarvan zal 

uiteraard worden gecommuniceerd met de buurgemeenten en de Provincie. 

7. Stukken ter advisering 

7.1 Voorstel tot vaststelling Bestemmingsplan Klingelenberg te Tuil (2011-01-0426) 

Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd. 

 

7.2 Voorstel tot vaststelling Bestemmingsplan Enggraaf 22 te Haaften  

(2011-01-8365) 

Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd. 

 

7.3 Voorstel tot het aanvragen van Subsidie conventionele explosieven Tweede 

Wereldoorlog (2011-01-0416) 

Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd. 

 

8. Rondvraag 

 De heer Scheurwater (CDA) heeft gelezen dat de gemeente Zaltbommel akkoord 

is gegaan met een dekking van 15% van de gemaakte kosten m.b.t. de 

Stroomstoring. Is het voor Neerijnen niet mogelijk, om met Geldermalsen en 

Lingewaal, samen actie te ondernemen via de VNG. 
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De heer Nijhoff (GBN) ondersteunt het verzoek van de heer Scheurwater. Ook hij 

is van mening dat we samen met de buurgemeenten altijd meer bereiken. 

Wethouder Van den Heuvel antwoordt dat dit in de gemeente Zaltbommel al tot 

veel commotie heeft geleid. Neerijnen heeft een aanbod gehad van 10% dekking 

voor de geleden schade. Hij heeft al contact opgenomen met zijn collega uit 

Lingewaal en met bepaalde instellingen, zoals de Veiligheidsregio. Vooral de 

laatste gaat hier vrij coulant mee om. Het is in zijn ogen een bedrijfsongeval met 

vervelende gevolgschade. Dit geeft een verantwoording naar burgers toe, die de 

kosten wel al hebben moeten betalen. De totale 100% dekking zal niet worden 

gehaald, maar tussen 10% of 100% zit nogal een groot verschil. Ook zijn collega 

zit op deze lijn. Ze willen praten met de juiste mensen op het juiste bestuurlijke 

niveau. Bij velen (gemeenten en burgers) is het al naar behoren opgelost, nu ook 

Neerijnen en Lingewaal nog. 

Toezegging wethouder Van den Heuvel: zodra hij de exacte dekkingscijfers van 

de onderhandelingen paraat heeft zal hij deze verstrekken aan de raad- en 

commissieleden (naar verwachting over enkele weken). 

 

De heer Nijhoff (GBN) vraagt OF de heer Huis (burgercommissielid PvdA) 

misschien ziek is. Hij is al geruime tijd niet meer in de commissievergadering 

aanwezig geweest. Als dat zo is zenden wij meestal een fruitmandje o.i.d. 

Mevrouw Challik (PvdA) laat weten dat de heer Huis eind oktober 2010 heeft 

bedankt als burgercommissielid en nog niet door haar partij is vervangen. 

De heer Kool (SGP) is van mening dat dit eerder door de raadsgriffier aan de 

diverse fracties gemeld had moeten worden, zodat zij op de hoogte zijn van de 

vacatures. 

 

De heer Kool (SGP) zegt dat de straatlantaarns in de Slimweistraat-Nieuwstraat-

Veerstraat het rondom oud- en nieuwjaar het niet deden. Wellicht dat er een kabel 

beschadigd is geraakt door de grondwerkzaamheden die daar plaatsvinden. Is er 

iets bekend over de werkzaamheden die daar plaatsvinden, of valt dit onder de 

algemene vergunning. 

Toezegging wethouder Koedam: hij moet het antwoord hierop schuldig blijven, 

dus wellicht dat deze werkzaamheden inderdaad onder de algemene vergunning 

voor nutsbedrijven valt. Hij zoekt het uit en zal de raad- en commissieleden 

hiervan in kennis stellen. 

 

9. Sluiting 

 De voorzitter sluit de vergadering om 21.05 uur. 

 

 

Vastgesteld in de vergadering van de raadadviescommissie Ruimte 

d.d. 17 februari 2011 

 

De raadsgriffier,    De voorzitter, 

 

 

 

 

 

K.G. Steenbergen    A. Overheul 


